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             ROMANIA 
       JUDETUL BUZAU 
MUNICIPIUL RAMNICU SARAT 
       CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi 29.11.2012, ora 1200, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului local al Municipiului Rm.Sarat. 

Astazi, data de mai sus prin Dispozitia nr.2318/23.11.2012 a primarului 
municipiului Rm.Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a Consiliului local al 
Municipiului Rm.Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 19 consilieri locali, din totalul 
celor 19 consilieri din componenta Consiliului local. 

La sedinta participa, fara drept de vot, d-nul primar Viorel Holban si d-na 
Vagyas-Davidoiu Manuela, secretar delegat al municipiului Rm.Sarat. 

De asemenea, mai participa ca invitati d-nul Fortu Macovei- director 
economic, d-na Pascu Elena –sef serviciu, d-ra Horohai Georgiana- consilier 
juridic, dl.Corbu Decebal Iulian- sef Birou Administrare Patrimoniu, dl.Costin 
Mihail – consilier, d-na Popescu Mihaela- director SPAS Rm.Sarat, reprezentanti 
mass- media locala. 

Proiectul Ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la cunostinta 
publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin intermediul presei 
locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, 
impozitele si taxele locale si alte taxe asimilate acestora, precum si a amenzilor 
aplicabile in anul fiscal 2013 in municipiul Rm. Sarat  
2.  Proiect de hotarare privind acordarea unor inlesniri  la plata obligatiilor fiscale 
datorate de  persoane fizice (scutirea de accesorii) 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea executiei bugetului local de venituri si 
cheltuieli a Municipiului Rm. Sarat pe cele două secţiuni (funcţionare şi 
dezvoltare) şi a plăţilor restante pe trimestrul III al anului 2012 
4. Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor prevăzute în bugetul local al 
Municipiului Rm.Sărat pentru acordarea sprijinului financiar unor unităţi de cult 
din Municipiul Rm.Sărat 
5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii Bugetului local de Venituri şi 
Cheltuieli al Municipiului Rm.Sărat pe anul 2012 
6. Proiect de hotarare privind avizarea organizării concursului pentru ocuparea 
funcţiei de şef de secţie chirurgie la Spitalul Municipal Rm.Sărat 
7. Proiect de hotarare privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului local al 
Municipiului Rm.Sărat în comisia de examinare pentru ocuparea funcţiei de şef de 
secţie chirurgie la Spitalul Municipal Rm.Sărat şi aprobarea componenţei acestei 
comisii 
8. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de functii pentru anul 2012  
 al Spitalului Municipal Rm. Sarat 
9. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri pentru organizarea şi 
desfăşurarea activităţii de transport în regim de taxi sau de transport în regim de 
închiriere pe raza administrativ-teritorială a municipiului Rm.Sărat 
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10. Proiect de hotarare privind amplasarea unor indicatoare de informare cu 
semnificaţia „ATENŢIE SPITAL” însoţite de panouri adiţionale de orientare şi 
distanţă pe raza administrativ-teritorială a municipiului Rm.Sărat 
11. Proiect de hotarare privind închirierea prin licitaţie publică a unui teren în 
suprafaţă de 7,2 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Rm.Sărat, 
situat în Piaţa Centrală (în vecinătatea Casei Domneşti- zona comercializare flori)- 
parcela 15, cu destinaţia de amplasare chioşc comercial 
12. Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra 
unui teren în suprafaţă de 300 mp aflat in proprietatea privata a Municipiului Rm. 
Sarat transmis în folosinţă gratuită în conformitate cu prevederile Legii 
nr.15/2003, domnului Stoican Valentin, teren situat în Rm.Sărat, cartier 
Extindere Bariera Focşani, parcela 177  
13. Proiect de hotarare privind modificarea Art.3 din Regulamentul de funcţionare 
a comisiei de selectare a cererilor depuse pentru acordare de teren categoriilor de 
persoane defavorizate din Municipiul Rm.Sărat aprobat prin HCL 
nr.177/28.10.2010 
14.  Proiect de hotarare privind completarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc 
domeniul privat al municipiului Rm. Sarat 
15.   Proiect de hotarare privind delimitarea zonei de protecţie sanitară cu regim 
sever a captării de apă potabilă (foraj) - sursa Voetin şi completarea inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului Rm.Sărat cu suprafaţa 
de  400 mp – teren  reprezentând zonă de protecţie sanitară cu regim sever a 
captării de apă potabilă (foraj) – sursa Voetin şi 1392 mp – teren reprezentând cale 
de acces la forajul F24  
16. Alte probleme ale activitatii curente 
 Ordinea de zi a fost suplimentata cu urmatoarele proiecte de hotarare: 
1.  Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea HCL nr.166/27.09.2012 
privind contractarea unei finanţări rambursabile interne în sumă de 3.900.000 lei, 
pe termen de 7 ani, în vederea realizării proiectului „Reabilitare/modernizare 
strazi orasenesti si reabilitare retele de apa în zona de actiune urbana a 
Municipiului Rm.Sarat” din cadrul Planului Integrat de Dezvoltare Urbană în 
Municipiul Rm.Sărat 
2.  Proiect de hotarare privind alocarea din bugetul local pe anul 2012 a sumei de 
24.000 lei  necesara pentru acordarea de pachete cu alimente pentru un  număr 
de 300 de persoane aflate în nevoie socială din municipiul Rm. Sarat cu ocazia 
Sarbatorilor de iarna 

Lucrarile sedintei sunt deschise de catre d-na secretar Vagyas-Davidoiu 
Manuela care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind convocata in termen 
legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta cvorumul sedintei. 

Se anunta ca domnii consilieri Iuga Ionut si Tufasu Voicu Gheorghe vor 
intarzia. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 31.10.2012 si procesul verbal al sedintei extraordinare din 
data de 23.11.2012 cu mentiunea ca acesta a fost semnat de catre presedintele de 
sedinta si secretarul municipiului, procese verbale postate si pe site-ul Primariei 
municipiului Rm.Sarat, www. primariermsarat.ro. 
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Se voteaza procesul verbal al sedintei din data de 31.10.2012, acesta fiind 
aprobat cu 17 voturi pentru din numarul de 17 consilieri prezenti la acel moment 
in sala, in forma prezentata. 

Se voteaza procesul verbal al sedintei din data de 23.11.2012, acesta fiind 
aprobat cu 17 voturi pentru din numarul de 17 consilieri prezenti la acel moment 
in sala, in forma prezentata. 

In continuare, d-na Vagyas-Davidoiu Manuela, adreseaza rugamintea d-lui 
Cirjan Sorin Valentin, presedintele de sedinta sa preia conducerea lucrarilor. 

D-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei: 
“Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 2 

puncte de pe ordinea de zi suplimentara. 
Cine este pentru aprobarea ordinii de zi suplimentare?” 
Cu 17 voturi pentru din numarul de 17 consilieri prezenti la acel moment in 

sala, domnii consilieri aproba ordinea de zi suplimentara, in forma prezentata. 
In continuare d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei, 

supune votului ordinea de zi largita, adica cea initiala, cu cele 16 puncte si cea 
suplimentara, cu cele 2 puncte. 

D-nul consilier Cirjan Sorin Valentin: “Cine este pentru aprobarea ordinii de 
zi largite?” 

Cu 17 voturi pentru din numarul de 17 consilieri prezenti la acel moment in 
sala, domnii consilieri aproba ordinea de zi suplimentara, in forma prezentata. 

Cu 17 voturi pentru din numarul de 17 consilieri prezenti la acel moment in 
sala, domnii consilieri aproba ordinea de zi largita, in forma prezentata. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea 
şi completarea HCL nr.166/27.09.2012 privind contractarea unei finanţări 
rambursabile interne în sumă de 3.900.000 lei, pe termen de 7 ani, în 
vederea realizării proiectului „Reabilitare/modernizare strazi orasenesti si 
reabilitare retele de apa în zona de actiune urbana a Municipiului 
Rm.Sarat” din cadrul Planului Integrat de Dezvoltare Urbană în Municipiul 
Rm.Sărat 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin ii da cuvantul domnului primar, Viorel Holban. 
Acesta explica faptul ca au fost adoptate 3 hotarari de consiliu local pentru a 
putea contracta acest credit, initial a fost aprobat pe 20 ani, apoi pe 10 si in final 
pe 7 ani. Datorita situatiei economice din Romania problemele si in sistemul 
financiar s-au acutizat, conditiile de creditare fiind din ce in ce mai restrictive. 
Licitatia va avea loc pe 12.12.2012, bancile interesate prin scrisori de clarificare 
(CEC BANK, GARANTIBANK) cerand si alte conditii de garantare. In acest sens, in 
afara de veniturile proprii se cer si alte garantii. Am luat legatura cu Fondul 
Naţional de Garantare a Creditelor care ne-a spus ca garantia nu poate depasi 
80% din valoarea creditului, finantarea obtinuta pe baza garantiei nu trebuie insa 
sa depaseasca 15% din proiect. 

Obtinerea acestui credit este vitala deoarece avem datorii la STRABAG iar pe 
10 decembrie are loc concilierea cu acestia pentru penalitati. 
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Domnul primar explica in continuare ca acest credit, in contextul actual, se 
poate obtine venind si cu alte garantii, ca de exemplu acord de garantare si in 
ultima instanta chiar garantii reale imobiliare asupra imobilelor aflate în domeniul 
privat al Municipiului Rm.Sărat. 

D-nul consilier Horjea intervine si spune ca nu a inteles situatia prezentata 
referitoare la garantiile reale imobiliare asupra imobilelor aflate în domeniul privat 
al Municipiului Rm.Sărat si ca ar fi bine sa fie convocata o sedinta de indata 
pentru a discuta in amanunt acest lucru. 

D-nul primar spune ca termenul este prea scurt, ca raspunsul la clarificari 
trebuie sa se dea in cel mai scurt timp si mai spune ca acum propune aprobarea 
in principiu, fiind de acord cu o intalnire de indata sau o informare asupra 
deciziiilor luate. Mai spune dumealui ca se are in vedere ca propunere pentru 
garantie reala imobiliara Hotelul Sportiv, care se afla in proprietatea privata a 
Municipiului Rm.Sărat. 

D-nul consilier Horjea spune ca se va informa pe parcurs si va tine legatura 
cu administratia. 

D-nul consilier Cirjan Sorin Valentin aduce precizari, spunand ca “vom 
gestiona bine situatia pentru a nu pierde imobilele”! 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata 
Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind alocarea din 
bugetul local pe anul 2012 a sumei de 24.000 lei  necesara pentru 
acordarea de pachete cu alimente pentru un  număr de 300 de persoane 
aflate în nevoie socială din municipiul Rm. Sarat cu ocazia Sarbatorilor de 
iarna. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul consilier Cirjan Sorin Valentin spune ca in fiecare an am acordat 
aceste pachete cu ocazia sarbatorilor de iarna persoanelor aflate in nevoie sociala. 

D-nul primar spune ca lista cu aceste persoane va fi actualizata de catre 
SPAS, iar doamna directoare Popescu va trebui sa convoace comisia care se va 
stabili prin aceasta hotarare de consiliu local pentru a viza lista. 

Se fac propuneri pentru componenta comisiei care va aviza lista cu 
beneficiarii pachetelor in conformitate cu prevederile HCL nr.174/31.10.2008, 
dupa cum urmeaza : 

D-nul consilier Cirjan Sorin Valentin o propune pe d-na Puscasu Cornelia, 
ca reprezentant al grupului P.N.L, d-nul consilier Popescu o propune pe d-na 
Negru Adriana ca reprezentant al grupului P.S.D, iar ca reprezentant al P.D.L – d-
nul Horjea Viorel si ca reprezentant al P.P-D.D – d-nul Neata Marian. 
 D-nul Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei propune ca votul sa fie 
deschis. 
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 Se supune la vot aceasta propunere si se aproba cu 17 voturi pentru. 
 Se supune la vot componenta comisiei, se voteaza si se aproba cu 17 voturi 
pentru (Beldie Nina, Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala 
Alexandru, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile 
Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru 
Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata 
Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitele si taxele locale si alte 
taxe asimilate acestora, precum si a amenzilor aplicabile in anul fiscal 
2013 in municipiul Rm. Sarat 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin ii da cuvantul domnului primar, Viorel Holban. 
Acesta explica faptul ca problema financiara este o problema generala. In proiectul 
de hotarare am propus ca initiator anularea unei cote de 50% din majorarile de 
intarziere aferente obligatiilor bugetare restante inregistrate la data de 31.12.2012, 
daca obligatiile bugetare si cota de 50% din majorarile de intarziere calculate pana 
la data platii sunt stinse prin plata pana la data de 30.06.2013. 

Intre timp, pe baza unor analize economice realizate cu cei de la taxe si 
impozite m-am gandit sa propun ca aceasta cota de 50% sa fie de fapt 100%, daca 
se achita baza. In acest fel putem da putin elan cetateanului sa plateasca 
obligatiile fiscale catre bugetul local. 

Domnul primar spune in continuare ca “bine ar fi sa incasam, dar nu putem 
face o proportionalitate. Incasarile se vor vederea in proiectele pe care le facem. 

Din analiza efectuata am dedus ca daca aplicam aceasta facilitate s-ar putea 
sa ajungem la 20 miliarde lei plati restante. La momentul actual avem 35 miliarde 
lei plati restante, datorie fara proiectul european aflat in derulare. 

In felul acesta vom reusi sa sustinem si celelalte proiecte: Complexul 
Brancovenesc, Liceul Agricol, proiectele demarate prin Compania de Apa, 
suprvegherea video.” 

Cu aceasta ocazie domnul primar informeaza Consiliul local ca s-a finalizat 
licitatia pentru proiectul de extindere alimentare cu apa si canalizare, proiect 
derulat prin Compania de Apa si imediat ce vremea va permite s eva incepe 
lucrarea, punt d epornire fiind cartierul Bariera Focsani. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin spune ca trebuie sa intelegem cu totii eforturile 
facute, ca acesta trebuie considerat un moment “0”, ca trebuie sa dam 
posibilitatea cetatenilor sa-si achite taxele si impozitele catre bugetul local si sa-i 
informam pe cei care au acumulat datorii mari ca aceste facilitati sunt aplicabile 
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pana pe 30.06.2013, dupa care se vor aplica procedurile specifice, de ex. executare 
silita. 

D-nul consilier Florian Nicolae vine cu o propunere si anume aceea ca in 
art.8 al proiectului de hotarare, la facilitati, sa fie inclusa si urmatoarea facilitate: 
„reducerea cu 50% a impozitului pe autovehiculele electrice si hibrid detinute de 
persoanele fizice”. 

D-nul consilier Manzala Alexandru spune ca din propunerea de acordare a 
facilitatilor fiscale vor avea de castigat toti, mai ales ca in acest fel primaria nu se 
va inregistra cu nerealizari la venituri. 

D-nul consilier Horjea Viorel spune ca saluta initiativa primarului prin 
crearea acestor facilitati, in mod deosebit pentru persoanele cu venituri foarte 
mici. 

Spune dumnealui in continuare ca trebuie popularizata aceasta initiativa pe 
postul local de televiziune, prin dezbateri organizate in acest scop. Tot dumnealui 
precizeaza ca domnul primar a prezentat in cadrul sedintei cu asociatiile de 
proprietari aceste aspecte, dar trebuie popularizat mai mult fenomenul, mai ales 
faptul ca taxele si impozitele au fost mentinute la nivelul anului 2012. 

D-nul Manzala spune ca prin proiect s-a propus anularea unei cote de 50% 
din majorarile de intarziere aferente obligatiilor bugetare restante inregistrate la 
data de 31.12.2012, daca obligatiile bugetare si cota de 50% din majorarile de 
intarziere calculate pana la data platii sunt stinse prin plata pana la data de 
30.06.2013, iar acum, in plen primarul a propus 100%. 

D-nul Horjea precizeaza ca Serviciul Taxe si impozite face eforturi deosebite 
pentru colectarea debitelor. Domnul primar precizeaza ca acest lucru este 
specificat in fisa postului fiecarui angajat de la acest serviciu. 

D-nul Grigoras multumeste domnului primar pentru aceasta initiativa si 
spune ca are o adresa de la un angajat al dumnealui care avea o suma foarte mare 
de plata si ca vroia sa o plateasca in numele acestuia. 

Se supune la vot propunerea domnului consilier Florian si anume aceea de 
reducere cu 50% a impozitului pe autovehiculele electrice si hibrid detinute de 
persoanele fizice, si se aproba cu 17 voturi pentru. 

Se supune la vot propunerea domnului primar si anume aceea de anulare a 
unei cote de 100% din majorarile de intarziere aferente obligatiilor bugetare 
restante inregistrate la data de 31.12.2012, daca obligatiile bugetare si cota de 
100% din majorarile de intarziere calculate pana la data platii sunt stinse prin 
plata pana la data de 30.06.2013 si se aproba cu 17 voturi pentru. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri in intregimea lui si adoptat cu 17 voturi pentru 
(Beldie Nina, Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala 
Alexandru, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile 
Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru 
Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 
 In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind acordarea 
unor inlesniri  la plata obligatiilor fiscale datorate de  persoane fizice 
(scutirea de accesorii). 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 
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D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

D-nul consilier Manzala face precizarea ca nu este trecut venitul realizat pe 
familie la punctul 2 din anexa. 

D-na Pascu raspunde ca respectiva persoana este beneficiara de ajutor 
social, lucreaza ocazional si nu are venit. 

D-nul consilier Grigoras confirma cele spuse de d-na Pascu.  
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata 
Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
executiei bugetului local de venituri si cheltuieli a Municipiului Rm. Sarat 
pe cele două secţiuni (funcţionare şi dezvoltare) şi a plăţilor restante pe 
trimestrul III al anului 2012. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 
 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind repartizarea 
sumelor prevăzute în bugetul local al Municipiului Rm.Sărat pentru 
acordarea sprijinului financiar unor unităţi de cult din Municipiul 
Rm.Sărat. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 
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 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 
 In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
rectificarii Bugetului local de Venituri şi Cheltuieli al Municipiului 
Rm.Sărat pe anul 2012. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul consilier Horjea intreaba daca la “Ordine si siguranta” se 
suplimenteaza cu 11.706 lei pentru achitarea platilor restante la furnizori? 

D-nul Fortu raspunde ca acesti bani vor fi folositi pentru achitarea 
echipamentelor, a scolarizarii, etc. 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata 
Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 
 In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind avizarea 
organizării concursului pentru ocuparea funcţiei de şef de secţie chirurgie 
la Spitalul Municipal Rm.Sărat 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Iuga Ionut- presedintele Comisiei juridice, de disciplina si validare din 
cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de 
hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 
 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind desemnarea 
unui reprezentant al Consiliului local al Municipiului Rm.Sărat în comisia 
de examinare pentru ocuparea funcţiei de şef de secţie chirurgie la Spitalul 
Municipal Rm.Sărat şi aprobarea componenţei acestei comisii. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 
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D-nul Iuga Ionut- presedintele Comisiei juridice, de disciplina si validare din 
cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de 
hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 
 Se fac propuneri pentru desemnarea unui reprezentant al Consiliului local 
al Municipiului Rm.Sărat în comisia de examinare pentru ocuparea funcţiei de şef 
de secţie chirurgie la Spitalul Municipal Rm.Sărat, dupa cum urmeaza : 
 D-nul consilier Cirjan o propune pe d-na consilier Puscasu Cornelia.  
 D-nul consilier Horjea o propune pe d-na consilier Puscasu Cornelia. 
 D-nul consilier Popescu o propune pe d-na consilier Puscasu Cornelia. 

Se supune la vot propunerea ca doamna consilier Puscasu sa fie 
reprezentanta Consiliului local al Municipiului Rm.Sărat în comisia de examinare 
pentru ocuparea funcţiei de şef de secţie chirurgie la Spitalul Municipal Rm.Sărat, 
si se aproba cu 16 voturi pentru din totalul de 17 consilieri prezenti (d-na Puscasu 
nu a votat fiind vorba de persoana dumneai). 
 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare cu 
propunerea ca d-na consilier Puscasu Cornelia sa fie reprezentanta Consiliului 
local al Municipiului Rm.Sărat în comisia de examinare pentru ocuparea funcţiei 
de şef de secţie chirurgie la Spitalul Municipal Rm.Sărat si aprobarea componentei 
acestei comisii este supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi 
pentru (Beldie Nina, Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala 
Alexandru, Neata Marian, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea 
statului de functii pentru anul 2012  al Spitalului Municipal Rm. Sarat. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Iuga Ionut- presedintele Comisiei juridice, de disciplina si validare din 
cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de 
hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 
 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind stabilirea 
unor măsuri pentru organizarea şi desfăşurarea activităţii de transport în 
regim de taxi sau de transport în regim de închiriere pe raza administrativ-
teritorială a municipiului Rm.Sărat. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 
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D-nul Iuga Ionut- presedintele Comisiei juridice, de disciplina si validare din 
cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de 
hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 
 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind amplasarea 
unor indicatoare de informare cu semnificaţia „ATENŢIE SPITAL” însoţite 
de panouri adiţionale de orientare şi distanţă pe raza administrativ-
teritorială a municipiului Rm.Sărat 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

D-nul Iuga Ionut- presedintele Comisiei juridice, de disciplina si validare din 
cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de 
hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 
 Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind închirierea 
prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 7,2 mp, aparţinând 
domeniului public al Municipiului Rm.Sărat, situat în Piaţa Centrală (în 
vecinătatea Casei Domneşti- zona comercializare flori)- parcela 15, cu 
destinaţia de amplasare chioşc comercial 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

D-nul consilier Popescu spune ca din punctul dumnealui de vedere pretul 
de pornire este foarte mic. 

D-nul consilier Manzala precizeaza ca acest pret este stabilit prin hotarare 
de consiliu local, hotarare aprobata de obicei la inceputul anului fiscal. 

Domnul primar propune o reactualizare a acestor preturi in primele luni ale 
anului 2013. 

D-nul consilier Horjea spune ca trebuie incurajate initiativele private si ca 
taxele si impozitele stabilite de catre Consiliul local Rm.Sarat sunt acceptabile. 
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D-nul primar precizeaza ca la acest moment preturile sunt inechitabile, de 
ex. in Bariera Focsani noi avem preturi de 9-10 euro, pe cand in zona pretul este 
4-5 euro. 

D-nul Horjea precizeaza ca daca in cartierul Bariera Focsani se va rezolva 
problema infrastructurii aceste preturi vor creste. 

D-nul Manzala precizeaza ca este vorba de chioscul cu nr.15, vadul de 
vanzare fiind mai mic fata de chioscurile nr.1 si 2. 

D-na Beldie spune ca sustine parerea domnului Popescu si ca piata 
Rimnicului nu este Piata Moghioros. Tot dumneai spune ca domnul Manzala nu 
cumpara flori pentru ca daca ai fi cumparator de flori nu te opresti la chioscul 1 ci 
trebuie sa te axezi pe raportul pret/calitate. 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata 
Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind retragerea 
dreptului de folosinta gratuita asupra unui teren în suprafaţă de 300 mp 
aflat in proprietatea privata a Municipiului Rm. Sarat transmis în folosinţă 
gratuită în conformitate cu prevederile Legii nr.15/2003, domnului Stoican 
Valentin, teren situat în Rm.Sărat, cartier Extindere Bariera Focşani, 
parcela 177.  

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea 
Art.3 din Regulamentul de funcţionare a comisiei de selectare a cererilor 
depuse pentru acordare de teren categoriilor de persoane defavorizate din 
Municipiul Rm.Sărat aprobat prin HCL nr.177/28.10.2010 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Iuga Ionut- presedintele Comisiei juridice, de disciplina si validare din 
cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de 
hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
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municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Manzala Alexandru, Neata Marian, 
Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Vasile Felicia, Dicianu Doru 
Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu 
Stanciu, Ionescu Stefan) din totalul de 17 consilieri prezenti. 

In sala intra domnul consilier Iuga Ionut si domnul consilier Trufasu Voicu 
Gheorghe. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind completarea 
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. 
Sarat. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Iuga Ionut Ciprian, Manzala 
Alexandru, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, 
Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Stefan) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind delimitarea 
zonei de protecţie sanitară cu regim sever a captării de apă potabilă (foraj) 
- sursa Voetin şi completarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al municipiului Rm.Sărat cu suprafaţa de  400 mp – 
teren  reprezentând zonă de protecţie sanitară cu regim sever a captării de 
apă potabilă (foraj) – sursa Voetin şi 1392 mp – teren reprezentând cale de 
acces la forajul F24.  

D-nul Cirjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Manzala Alexandru - presedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Iuga Ionut Ciprian, Manzala 
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Alexandru, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, 
Grigoras Nelu, Iuga Costica, Negru Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Stefan) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 
activitatii curente. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin multumeste consilierilor pentru faptul ca au 
conlucrat in limita legii in cele trei luni in care a fost presedinte de sedinta si 
propune ca pentru urmatoarele trei luni presedinte de sedinta sa fie doamna 
consilier Puscasu Cornelia. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere se supune la vot propunerea ca 
doamna consilier Puscasu Cornelia sa fie aleasa presedinte de sedinta pentru 
urmatoarele trei luni. Se voteaza iar rezultatul votului este 18 voturi pentru (Beldie 
Nina, Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Iuga Ionut Ciprian, 
Manzala Alexandru, Neata Marian, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga 
Costica, Negru Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Stefan), doamna Puscasu 
nevotand, fiind vorba de persoana dumneaei. 

D-nul primar ii intreaba pe consilieri daca data de 27.12.2012 este cea 
agreata pentru sedinta ordinara din decembrie, toti consilierii sunt de acord. 

D-nul primar informeaza consilierii ca pe data de 30.11.2012 se organizeaza 
in parcul central o manifestare cu si pentru copii, la ora 13 : colinde, formatii de la 
Casa de Cultura, recital Aurel Moldoveanu. Totodata domnul primar spune ca in 
seara de 30.11.2012 se vor aprinde luminile pentru sarbatori, iar pe data de 
01.12.2012 incepand cu ora 1130, in parc, se vor servi circa 1500 portii fasole si 
2000 portii de vin fiert. 

D-nul Grigoras Nelu propune ca in parc, copii talentati, sa-si expuna 
picturi. 

D-nul Horjea intreaba de ce nu s-a materializat amplasarea indicatoarelor 
stabilite intr-o hotarare a consiliului local in luna septembrie in zona Siloz si Aleea 
Industriei? 

Tot dumnealui informeaza Consiliul local ca a fost la sedinta Consiliului de 
Administratie a S.C COMPANIA DE APA si pentru aglomerarea Rm.Sarat se vor 
investi aproximativ 35 milioane de euro. Dumnealui se intreaba retoric “Cand stau 
si ma gandesc care era pozitia lui Horjea acum ceva timp referitor la aceste 
investitii? Era cam asa: nu e posibil, nu cred nimic!!! Recunosc, am votat 
impotriva delegarii gestiunii, dar am votat pentru intrarea in ADI 2008 Buzau”. 

D-nul primar ii raspunde, in gluma, “ati fost manipulat”! 
D-nul Horjea raspunde ca pe dumnealui nu-l manipuleaza nimeni si nimic. 

Dumnealui spune ca la Compania de Apa exista o echipa de profesionisti! D-nul 
Horjea ii spune domnului Ionescu ca trebuie sa ia aminte la cele spuse. 

D-nul Horjea precizeaza ca trebuie sa se popularizeze mai mult aceste 
investitii derulate prin Compania de Apa si chiar dansul, in calitate de membru in 
consiliul de administratie la Compania de Apa se va implica mai mult in acest 
sens. 

Mai are o rugaminte si anume, spune dumnealui: nu mai dati vina pe 
Horjea in anumite situatii…. Se refera la faptul ca in urma cu 2 sedinte a adus in 
discutia Consiliului local faptul ca a aparut o sigla a unui partid, la un spatiu al 
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primariei, fara a trece prin Consiliul local. Spune dumnealui, ca a prezentat o 
situatie care la momentul respectiv nu era clara. 

D-nul primar saluta « mea culpa » a domnului Horjea ! Spune in continuare 
ca este de acord cu popularizarea investitiilor derulate prin Compania de Apa si 
mai spune dumnealui ca trebuie sa-i facem pe cetateni sa inteleaga ca pretul la 
apa a fost tinut artificial pe loc de catre fostul primar. La nivel de judet pretul apei 
se va uniformiza. 

D-nul Cirjan Sorin Valentin apreciaza pozitia domnului Horjea vis-a-vis de 
Compania de Apa si spune ca ar vrea sa-si scoata din memorie vorbele oamenilor 
manipulati. Spune dumnealui ca trebuie sa stim ca 8 ani nu am fi facut nimic 
daca nu aderam la ADI. 

D-nul Horjea recunoaste ca este corect ce spune domnul viceprimar si mai 
mult spune dumnealui, suma alocata pentru investitii este fabuloasa. Niciodata 
Rimnicul nu a avut la dispozitie o astfel de suma. Nu trebuie uitat ca cea mai 
mare parte provine din fonduri europene, dar si contributii ale consiliului local, 
Compania de Apa, etc. 

D-nul Ionescu Stefan precizeaza ca nu s-a opus intrarii in ADI, ci a militat 
doar ca ACVATERM-ul sa ramana ca operator. 

D-nul Popescu spune ca este pragmatic, este om de afaceri. Propune ca 
pentru completarea veniturilor la bugetul local, in perioada sarbatorilor de iarna, 
sa se amplaseze chioscuri in zona centrala, la magazinul Victoria, pe sensul de 
mers catre E85. Sa luam ca exemplu Piata Dacia din Buzau. 

O alta propunere a dumnealui,  care este preluata de la alte primarii, copii 
cu varste intre 5 si 10 ani sa realizeze diverse jucarii pe care sa le vanda sau sa le 
schimbe intre ei, in acest fel incurajandu-se spiritul antreprenorial. 

D-nul primar raspunde ca ideea cu amplasarea chiscurilor era buna, acum 
fiind prea tarziu pentru confectionarea lor. Mai spune ca este bine sa incurajam 
comertul cu produse traditionale si ca vom cauta o locatie adecvata. 

D-nul  viceprimar spune ca nu agreeaza amplasarea chioscurilor pe zona 
pietonala de la Victoria, poate intr-o alta locatie. 

D-nul Iuga Ionut precizeaza ca aceste propuneri de targuri trebuie legate de 
anumite evenimente si ca ele se fac de ceva ani. 

D-na Beldie precizeaza ca Directia de Sanatate Publica a trimis instiintari 
catre unitatile scolare pentru a trimite la cursuri responsabilii cu « laptele si 
cornul », costul fiind de 100 lei/persoana. Roaga daca se poate ca aceste cursuri 
sa fie platite de catre Primarie. D-nul primar ii raspunde ca se vor plati din 
cheltuielile materiale alocate scolilor. 

Tot dumneaei spune ca intr-o deplasare in localitatea a fost contactata de 
unii parinti care au ridicat problema amplasarii unei plase de protectie la podul de 
la CAM. 

D-na Puscasu ii raspunde ca stie problema, s-a interesat si podul apartine 
CFR-ului iar domnul primar spune ca va verifica acest lucru si daca este o 
problema reala va analiza in profunzime. 

D-nul Grigoras doreste sa aduca in discutie identificarea unei locatii pentru 
asociatia « Cainii fericiti », propune dumnealui in spatele gropii de gunoi. 

D-nul viceprimar ii raspunde ca s-a consultat cu doamna secretar si terenul 
in cauza are statut juridic incert si nu poate fi pus la dispozitia asociatiei. 

D-nul Grigoras roaga identificarea unei alte locatii. 
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De asemenea il intreaba pe d-nul Fortu ce se intampla cu datoria firmei care 
a lucrat la Grupul Scolar Industrial ? 

D-nul Fortu ii raspunde ca intrucat firma respectiva este in insolventa nu s-
au putut aplica prevederile legale referitoare la arierate. 

D-nul Neata Marian aduce in discutie faptul ca un grup de comercianti din 
zona Toamnei ar dori mutarea trecerii de pietoni in locatia unde a fost amplasata 
initial. 

D-nul primar spune ca studiul d etrafic a indicat renuntarea la una din 
treceri si a fost aleasa cea existenta acum datorita amplasarii statiei de autobuz. 

D-nul Cirjan propune ca suma sa fie cheltuita strict pentru problema 
respectiva pentru ca altfel creem un precedent. Dupa cum se stie in fiecare luna se 
acorda ajutoare de urgenta in conformitate cu Criteriile stabilite de catre Consiliul 
local. 

In incheiere domnul Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei, declara 
inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 2(doua) 
exemplare. 

 
    Presedintele sedintei,  
Prof.Cirjan Sorin Valentin 
 
 
 
      Secretarul Municipiului Rm.Sarat, 
                                                        Vagyas-Davidoiu Manuela 


